



موانئ أبوظبي ABU DHABI PORTS

Port Circular

تعميم

Subject: Hosting the International Defense Exhibition and Conference IDEX 2019 in Zayed Port

الموضوع: استضافة معرض ومؤتمر الدفاع الدولي آيدكس 2019 في ميناء زايد

To: All Port Users including Vessels' Master, Agents, Shipping Companies and Vessel's Owner

إلى: جميع مستخدمي الميناء، قباطنة السفن، الوكلاء الملاحيين، شركات الشحن، وملاك السفن

We are pleased to inform you that Zayed Port will host the visiting military vessels of the International Defence Exhibition and Conference IDEX 2019 from 12th until 22nd February 2019.

نود إعلامكم بأن ميناء زايد سيستضيف السفن العسكرية الزائرة لمعرض ومؤتمر الدفاع الدولي آيدكس 2019 خلال الفترة من 12 إلى 22 فبراير 2019.

The berths from 5 to 10 will be occupied throughout this period. All other berths will receive commercial vessels as normal.

حيث ستكون الأرصفة من 5 إلى 10 مشغولة طوال هذه الفترة. وستستقبل الأرصفة الأخرى في الميناء السفن التجارية كالمعتاد.

Please inform Shipping Agencies Companies about content of this circular, and you may spread this circular to all concerned parties.

يرجى إعلام مكاتب الوكلاء الملاحيين وشركات الشحن التابعة لكم بما ورد في هذا التعميم، كما يمكنكم نشر هذا التعميم إلى جميع المعنيين بهذا الخصوص.

Any inquiries relating to this circular should be directed to

نرجو إرسال استفساراتكم المتعلقة بهذا التعميم إلى العناوين التالية:

- Call Center: 800 10 20 30
- Customer Care: CustomerCare@adports.ae

- الرقم المجاني: 800 10 20 30

- البريد الإلكتروني: CustomerCare@adports.ae

هادل الواحدي

نائب الرئيس التنفيذي بالإنبابة - الموانئ